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A közmeghallgatással egybekötött falugyűlésen 

nem sok érdeklődő volt. A napirendi pontok 
felcserélése után a hat jelenlévő testületi tag az 
alábbi határozatokat hozta: 
-A testület nem támogatja a Környezetvédelmi 
hivatal által kiküldött tájékoztatóban szereplő 

sertéstelep újranyitását. 
-Három igen és három tartózkodás mellett nem 
született döntés azon kérelem ügyében, miszerint 
kerüljön kihelyezésre „Autóbusszal behajtani tilos" 
jelzőtábla a Virág utca két végére. 
-A testület tudomásul vette a Kék-Víz társulás 
megszűnését (melynek Fülöpjakab is tagja volt), 
mivel az a program, ami az ivóvízminőség javítást 
szolgálta, lezárult. 
A falugyűlésen a következő meghívott vendégek 
tartottak tájékoztatót: Csankovszki Tibor az 
iskoláról, Nagy Erika az óvodáról, Burján Szilárd a 
Községgazdálkodási Kft. működéséről, Varga 
Katalin a pályázatokról, Juhász Katalin az 
adó ügyekről, Kürtösi-Szalai Beáta a 
gazdálkodásról, Kovács Márta a közművelődésről, 
Dr. Nagy Sándor az egészségügyről. 
Jómagam a következő év terveiről, nehézségeiről 
beszéltem, illetve az eddig bevezetett, és a várható 
takarékossági intézkedésekről. 
A közmeghallgatáson kiemelt téma nem volt. 

Bodor Sándor polgármester 

TISZTELT FÜLÖPJAKAB! LAKOSOK! 
,• 

SZOCIÁLIS CÉLÚ TŰZIFA 
IGÉNYELHETŐ 

2022. NOVEMBER 4-TÖL 
2022. DECEMBER 5-IG. 

A KÉRELEM KITÖLTÉSÉBEN A 
FALUHÁZ MUNKATÁRSAI TUDNAK 

SEGÍTSÉGET NYÚJTANI 
MUNKANAPOKON 08.00-16.00-IG. 

Nagyboldogasszony plébánia 

Különös találkozás 

November első napJat mindig különös 
érzésekkel, érzelmekkel töltik el az emberek szívét. 
Különös, mert nem mindennapi találkozásról van 
szó, amikor a temetőt látogatjuk. Találkozunk mi 
élők a már nem élőkkel, azokkal, akik egykor éltek. 

Halottak napján az esti szentmise után még 
kimentem a temetőbe Főtisztelendő Szálteleki 
János plébános úr sírjához, s a gyertyák fényei közt 
elmerengve arra döbbentem rá, hogy e sírkertben is 
milyen sok ismerősöm van. Imádkozva értük, 
lélekben megjelentek az arcok, az egykor 
elhangzott szavak, mosolyuk, ahogy meg
megálltam egy-egy hívem sírjánál is. E 
találkozások hidegnek és ridegnek sem 
mondhatóak, hiszen enyhe volt az idő s az égboltra 
tekintve a nagykereszt felett a hold sziluettjében 
úgy festett, mint a megnyíló ég. Szinte azt üzente, 
felragyogtatom előtted az örök világosság 
fényességét. 



Valaki talán félne egyedül lenni este a temetőben, 

de a bejárati kapura fel van írva: Feltámadunk. A 
keresztény hit által nézünk a halál arcába, és egy 
másik arcot vélünk felfedezni. tz a másik arc Jézus 
arca, aki meghalt, eltemették, de győzelmet aratott 
és legyőzte a halált, mert feltámadott. 
Hívő emberekként a halál gondolata arra 

figyelmeztet bennünket, hogy igyekezzünk javítani 
életünk minőségén földi életünkben, mert mit 
használ az embernek, ha sokáig él, de nem lesz 
jobbá, szentebbé? A filozófus Peter Wust írja a 
lövészárokban: „Az ember örök boldogságkereső, 
fáradhatatlan kutatója az igazságnak, nyugtalan 
istenkereső. Ha valaki megkérdezi, ismerek-e olyan 
kulcsot, amely kinyitja az élet titkának kapuját, ezt 
válaszolnám: igen, ismerem ezt a kulcsot. Nem a 
gondolatok utcájában találtam meg, amit talán egy 
bölcselőtől elvárnak, hanem az imádságban. Abban 
az imában, amelyben átadom magamat az 
Istennek." 

Dr. Juhos Imre plébános 

Az első Halloween party 
2022. október 28-án megrendezésre került iskolánk 
fergeteges halloweeni bulija, amit a DÖK 
szervezett. A party előtt 1 héttel összehívtuk a 
gyűlést, hogy ötleteljünk. Majd pár nappal később 
elmentünk bevásárolni mindenféle innivalót, nasit, 
és rengetegféle díszt. A diszkó napján délután a 
felsős lányok és fiúk segítettek feldíszíteni, illetve 
előkészíteni a felszolgálandó ételeket. Ki díszített, 
ki hot-dog-kiflit fúrt. A buli kezdetekor a kicsik már 
tűkön ülve várták, hogy megkezdődjön a móka. 

A gyerekek nagy örömmel öltöztek be különféle 
rémségeknek A felkonferálás után megkezdődött a 
„habzsi-dőzsi" a finomabbnál finomabb sütikkel, 
amiért hatalmas hála és köszönet a szülőknek. Ment 
a tánc modem, mai, retro és mindenféle zenére 

kicsikkel és nagyokkal egyaránt. Számunkra az est 
fénypontja az volt, mikor kicsik és nagyok, felnőttek 
és gyerekek egyszerre énekeltek és táncoltak Korda 
Gyuri Reptér című zenéjére. Hát az biztos, hogy 
nagyon emlékezetesre sikerült ez a délután. Nagy 
köszönet Erika néninek, aki minden fáradságát 
beleadva megszervezte nekünk ezt a csodás bulit. 
Köszönjük mindenkinek, aki hozzájárult, és 
segítette az est létrejöttét. 
Reméljük, találkozunk jövőre is! 

Ádám Nelli és Horváth Bíborka 

Körbetekertük a Velencei-tavat! 
Október 21-én a felsősök közül sokan erőnket 

összegyűjtve körbetekertük a Velencei-tavat. 
Reggel buszra szálltunk, és megérkezés után 
megkaptuk a bukósisakjainkat, majd 2 csoportra 
oszolva útnak indultunk. Az első, azaz a gyorsabb 
csoport Csankovszki Tibor és Bodor Krisztián tanár 
úr vezetésével ment, ők voltak a fiúk. Az alapján, 
amit elmeséltek, úgy zajlott a napjuk, hogy eltértek 
az útvonaltól, mert azt hitték, hogy nagyon 
lemaradtunk mi, lányok, és megálltak egy röpke 2 
órára. 

De amint kiderült, hogy már majdnem visszaértünk 
oda, ahonnan indultunk, utána jöttek rá, hogy 
eltévedtek, de tanár úr megkérdezett egy embert, ők 
pedig addig pihentek, mert nagyon fájt a lábuk, 
hiszen sokkal többet tekertek, mint mi. 
Utánuk mentünk mi lányok Hermina nénivel és 
Füzesi Attila tanár úrral. Az elején többször is 
megálltunk, de utána már belendültünk és 
hasítottunk az utakon. Az idő kellemes volt, 
biciklizésre tökéletes. Az egyenesebb utak könnyen 
mentek, de a nagyobb emelkedők előtt megálltunk 
egy kis energiát gyűjteni csokiból. A domb tetején 
két út is volt, és Attila bácsi az egyik irányba akart 
menni, de ellene szólt az összes lány, és hiába 
szorult sarokba, a végén mégis arra mentünk, amerre 
ő szeretett volna, mert kiderült, hogy a fiúk is arra 
mentek. Tovább haladva megálltunk egy picit egy 
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kilátónál, ahol beszélgettünk, eszegettünk és a 
kilátást is megnéztük. Ezután már egyenes út 
vezetett vissza, és jóval hamarabb megérkeztünk, 
mint a fiúk, de miután ők is odaértek, elindultunk, 
és több-kevesebb győzködés után a „mekiben" is 
megálltunk. Nekünk nagyon tetszett ez a kirándulás, 
és köszönjük szépen, hogy elmehettünk! 

Bene Ivett, Harmath Alexandra, Vakulya Dominik 

Hagyományainkhoz híven október 6-án 
amely emlékeztünk meg az aradi vértanúkról, 

ünnepségért mindig a 6. osztály felel. 

Minél kisebb az osztályunk, annál nagyobb 
izgalommal, lelkesedéssel készültünk. A 
hetedikesek segítségével nyújtott színvonalas 
műsorunkkal méltó módon fejezhettük ki 
tiszteletünket a mártírjaink előtt. 

Iskolánk focistái 
Kunszállással közös 
Ferencvárosi 
Toma Club által 
szervezett SuLiga 
programjaiba. 
Ez az 
intézmények 
közötti 
mérkőzéseken 

kívül elsősorban 

különböző témájú 
előadásokon (pl.: 
fair play, 
bűnmegelőzés 

stb.) való 
részvétellel jár. 
Az első 

játéknapot 
szeptember 30-án 

Nagy Antalné osztályfőnök 

Suli liga 
egy Jakabszállással és 
csapattal bekapcsolódtak a 

Kecskeméten rendezték, ahol diákjaink érdekes 
ismeretekkel, új kapcsolatokkal, egy győzelemmel 
és egy vereséggel gazdagodtak. 

Csankovszki Tibor tagintézmény-vezető 

Óvodai hírek 

Október 5-én tartottunk egy szülői értekezletet abban a 
témában, hogy az óvoda javára rendezendő bált milyen 
formában fogjuk megrend'ezni. 
Október 14-én pénteken 44 kisgyermek Kecskemétre 
utazott a Ciróka Bábszínház első bérletes előadására. A 
mese címe „Kenyérből kelt mese" volt. A gyerekek 
nagyon élvezték, hogy a mese végén igazi kenyeret is 
kóstolhattak. Az új kicsik izgalommal várták vissza a 
nagyokat, akik meséltek az élményeikről nekik. 
Október 17-én hétfőn az alkalmazottaknak m unkaorvosi 
vizsgálat volt. 
Október 18-án kedden tartott falugyűléssel egybekötött 
közmeghallgatáson az óvodáról is esett pár szó, hogy 
hogyan indult be az idei nevelési év, hogyan alakult a 
harmadik csoport élete. 
A kormány eltörölte az iskolai őszi szünetet, amikor az 
óvodában is lecsökken a létszám és összevontan 
működnek a csoportok. Így az idén ez nem történt meg, 
mi is csak a hosszú hétvégén pihenhettünk egy kicsit. A 
téli iskolai szünet azonban meghosszabbodott egészen 
január 8-ig. Ennek oka az energiákon való spórolás. 
Azért, hogy ennek mi is eleget tudjunk tenni, az óvoda 
is majd csak január 9-én hétfőn fog kinyitni. 

Nagy Erika vezető óvónő 

Ismét megmutatkozott, hogy van összefogás 
Fülöpjakabon! 

2022. november 5-én rendeztük meg a kunszállási 
Faluházban a fülöpjakabi Napsugár Óvoda 
jótékonysági bálját, melyet az óvodavezető 

köszöntővel nyitott meg, ezt követően az óvodás 
gyermekek műsora következett. 
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Szabó Norbert és barátai egy rövid break-bemutatót 
tartottak, illetve vacsora után a lelkes szülőkből, 

illetve óvónénikből, daduskákból verbuválódott kis 
csapattól láthattunk egy csodás táncot, majd pedig 
értékes tombola nyeremények kerültek kisorsolásra. 
A hajnalig tartó buliról a KOKTÉL Együttes 
(Dongó Zoltán és zenekara) gondoskodott. 
Szeretnénk megköszönni MINDEN Szülőnek, 

Segítőnek, Támogatóknak, akik bármilyen 
formában hozzájárultak bálunk sikeréhez!!! 
Főbb támogatók: Kunszállás Község 
Önkormányzata (ingyenes teremhasználat), 
Fülöpjakab Község Önkormányzata (asztalok, 
terítők, edények ingyenes használata), Molnár Edit 
(18kg sütemény felajánlás), Rigó Imre és családja 
(birka felajánlása, elkészítése), Kovácsné Fehér Éva 
és Vetró Zoltánné Szilvi (töltött káposzta 
elkészítése), Szikra-Vill Kft., P&P Kft., Polyák 
Borászat, Dél 100 Kft., Szentesi Jánosné, Kis 
Balázsné, Nagy Mónika, Fazekasné Huszár 
Gabriella, Juhászné Kovács Gyöngyi, Füzesi Attila, 
Zsigó Kata és családja, Kürtösi Zoltán, Lacházi Pál, 
Agárdi György, Varga-Éles Andrea, Varga László, 
Szabó Imre, Bodor-lnn Kft., Synlab-Litaveczné 
Jusztin Margit Szabina, Juhász Andrea, Katona 
Attila, NorBike, Gyöngyösi Sándor, Óvónénik, 
Szülök! 

Lacházi-Agárdi Éva és Kürtösiné Szabó Renáta 
SZKvezetők 

Fülöpke a Gyermekekért AlapítYány 

Alapítványunk ebben az évben is megrendezte a 
hagyománnyá vált diák szavalóversenyt, ahol 
nagyon ügyes szavalókat hallgathatott meg a zsűri 
és a közönség. 
A szavalóversenyt ünnepi megemlékezés és 
koszorúzás követte az '56-os emlékműnél. A 
rendezvényt fáklyás felvonulás zárta. A zsűri tagjai: 
Grafl Rezső nyugalmazott iskolaigazgató, Kurucz 
Judit és Dudás Anna tanárnők. A zsűri minden 
szavalót oklevéllel és dicsérettel jutalmazott, 
azonban születtek kiemelkedő eredmények, 
jutalmuk egy-egy könyv lett. , , 
A !só tagozat 
Különdíjban részesült: Feledy Rebeka (2.oszt.), 
felkészítő: Makai Klára 
III. helyezett: Áron Hanna (3.oszt.), felkészítő: 
Kissné Inoka Annamária 
II. helyezett: Burján Anna Virág (4.oszt.), 
felkészítő: Tasiné Forgó Edit 
l. helyezett: Antal Dávid (3 .oszt.), felkészítő : 

Kissné Inoka Annamária 
Felső tagozat 
Különdíjban részesült: Benkő Sándor (7.oszt.), 
felkészítő: Nemcsokné Tarjányi Erzsébet 

III. helyezett: Ádám Nelli (8.oszt.), felkészítő: 
Csankovszki Tibor 
11. helyezett: Burján Botond (7 .oszt.), felkészítő: 

Nemcsokné Tarjányi Erzsébet 
l. helyezett: Bene Ivett (8.oszt.), felkészítő: 

Csankovszki Tibor 
Bodor Sándor elnök 

Egyéb hírek 

Változás történt a körzeti megbízott személyében, 
Békési Zsolt eddigi rendörkolléga Kecskeméten 
teljesít ezután szolgálatot, köszönjük a munkáját! 
Helyére Dezső Dalma érkezett, akit nagy tisztelettel 
fogadtunk! Dalma nagy rendőri tapasztalatokkal 
rendelkezik, évekig a kiskunfélegyházi kapitányság 
állományában teljesített kutyás- járőrfeladatokat. 
Hivatali elérhetőségei: 
+3620/5395548 
dezsod@bacs.police.hu 

Korábban elkészült a Sport utca útcsatlakozása, 
amelyet a Magyar Falu program részeként sikerült 
megvalósítani. Most kihelyezésre került egy 5 
tonnás súlykorlátozó tábla, hogy az elkészült 
szakasz ne kapjon nagy terhelést. Kérjük (főleg) a 
fafuvarozókat, hogy kerüljék el a Sport utcát, 
válasszanak másik útvonalat! 

Buszforduló 
Már korábban is sok problémát okozott az, hogy a 
buszok a falu szűk központjában fordultak meg, 
eléggé balesetveszélyes módon. Megoldásnak tűnt 
erre a gondra egy utcákon átvivő útvonal, de sajnos 
aszfaltjaink nem alkalmasak erre a terhelésre, 
vannak szűk keresztmetszetek, az útvonal az óvoda 
épületét is érinti, s mindezek ellenére néhány busz 
ugyanúgy a központban fordul meg. 
A 2020-as Közmeghallgatáson is felmerült ez a 
probléma, ami gyorsabb gondolkodásra sarkallta a 
testületet. Azt sikerült kifundálni, hogy vigyük át a 
buszjáratokat a településen, és alakítsunk ki egy 
buszfordulót a falu jakabszállási végén. 
Először is pályázati forrásra vártunk, ami meg is 
érkezett. Egyeztettünk az ingatlan tulajdonosával, 
aki eladott részünkre egy akkora területet, 
amekkorán a buszfordulót meg lehet építeni. Ezután 
egy kicsit elhúzódott az ügy a terület megosztásával, 
valamint mindenféle hivatalok engedélyére várva, 
míg egy napon minden helyreállt, és az engedélyes 
kiviteli tervek alapján megkezdődhetett az 
építkezés. Az utolsó lapát aszfalt is a helyére került, 
már csak az engedélyezési, használatba vételi eljárás 
van hátra. 
A frissen aszfaltozott terület gyorsan driftgazdára 
lelt, kérjük, senki ne rongálja a burkolatot! 
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